
We kijken met een goed gevoel terug op
2022. We hebben meer slachtoffers dan
ooit kunnen ondersteunen. Dat komt
door de ontwikkeling van nieuwe online
diensten, als ook door de betere
uitwisseling van gegevens met het
ministerie van Justitie en Veiligheid,  
het Openbaar Ministerie en de politie. 
Het zijn belangrijke doorbraken. Voor  
het slachtoffer, zijn sociale omgeving en
hulpverleners. Dankzij de gedreven inzet
van onze medewerkers en vrijwilligers
kunnen we alle slachtoffers de 
ondersteuning bieden die bij hen past. 
Want elk slachtoffer is uniek.

We hopen oprecht dat 2023 een rustig
jaar wordt. Geen nieuwe slachtoffers
zou geweldig zijn voor de samenleving.
De praktijk is helaas meer diffuus. Wij zijn
er daarom altijd om slachtoffers te 
helpen hun leven weer op te pakken.  
We zijn er voor recht en herstel.
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Elk slachtoffer
is uniek
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terug op 2022

“Afgelopen jaar hadden we in 
Alblasserdam binnen een tijdsbestek  
van tien uur twee zeer traumatische
gebeurtenissen. Een dodelijk 
scooterongeluk van twee meisjes en een 
schietpartij op een zorgboerderij. De 
hulpdiensten deden hun best om de 
gewonden te helpen, de politie ging 
achter de dader aan. Als burgemeester 
moet ik op zo’n moment de mens 
centraal stellen en een luisterend
oor bieden aan nabestaanden.  
Maar ook informatie verzamelen,  
om te delen tijdens bijvoorbeeld de
persconferentie.

Rond deze incidenten heb ik 
Slachtofferhulp Nederland zeer  
leren waarderen. Wij zijn zeer onder
de indruk van hun werkwijze en 
aanpassingsvermogen. Er waren 
behoorlijk wat inwoners direct of
indirect betrokken bij beide 
gebeurtenissen, dus we hadden veel  
hulp nodig. En dat kregen we ook.
Zowel mijn medewerkers als ik bouwden 
snel een band op met de leden van het 
team van Slachtofferhulp Nederland,  
en we zagen dat hun aanpak werkt.  
Wat ik vooral heel prettig vond, was 
dat ik steeds dezelfde aanspreekpunten 
had. Je hoeft niet de hele geschiedenis 
steeds weer uit te leggen.

“Slachtofferhulp Nederland stelt gerust”
Burgemeester Paans 

Slachtofferhulp is er ook om 
betrokkenen te beschermen. Er wordt 
ingegrepen wanneer een nabestaande te 
maken krijgt met een overvloed aan 
hulpverleners, media en mensen die 
bijvoorbeeld een herdenking willen 
organiseren. Je kunt als slachtoffer 
makkelijk overweldigd raken door alles
wat er speelt. Ik heb gezien wat een 
geruststellend effect het geeft dat zij die 
rol nemen. Dat helpt bij de verwerking.”

Dit interview met burgemeester 
Jaap Paans maakt onderdeel uit 
van het digitale Jaarverslag 2022. 
Hierin staan meer verhalen van 
onze samenwerkingspartners 
en vrijwilligers. 

Lees het hele 
Jaarverslag 2022 via:

Slachtofferhulp Nederland biedt 
praktische, juridische en psychosociale 
ondersteuning aan slachtoffers van  
een vermoedelijk strafbaar feit, 
verkeersongeval of calamiteit en aan 
achterblijvers van suïcide en 
vermissingen. Ons doel? Recht en  
herstel voor elk slachtoffer.

Vanuit onze kennis en deskundigheid  
zijn we een gids voor iedereen die iets 
ingrijpends heeft meegemaakt.  
Zo helpen wij slachtoffers en 
nabestaanden de regie op hun leven 
terug te pakken. Wij versterken hun 
positie en vertegenwoordigen hun 
belangen in de maatschappij.

Wij zijn dichtbij en direct aanwezig  
zodra dat nodig is. Vanuit Slachtofferhulp 
Nederland wordt daarbij op allerlei 
niveaus samengewerkt met partners in 
de keten en binnen onze netwerken. Ook 
stimuleren we de kennisontwikkeling op 
het gebied van slachtoffers en hulp aan 
slachtoffers en hun naasten.

We zijn dichtbij
Over onze dienstverlening






